



**WARNING** Flammable aerosol. Pressurised container: May burst if heated. May cause an allergic skin reaction. Causes serious eye irritation. **Prevention:** Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Do not pierce or burn, even after use. Avoid breathing spray. Wash skin thoroughly after handling. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Wear protective gloves, eye protection and face protection. **Response:** IF ON SKIN: Wash with plenty of water. If skin irritation or rash occurs: Get medical attention. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. **Storage:** Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50 °C (122 °F). **Disposal:** Dispose of contents and container to an approved waste disposal plant.



See the **SDS** for more info at/Voir la **FDS** pour plus d'info au: **wurth.ca** or call/ou appelez: **1-800-263-5002**  
 Manufactured for/Fabriqué pour:  
**Wurth Canada Limited/Limitée**  
 345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

**ATTENTION** Aérosol inflammable. Récipient sous pression: peut éclater sous l'effet de la chaleur. Peut provoquer une allergie cutanée. Provoque une sévère irritation des yeux. **Prévention:** Tenir à l'écart de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et de toute autre source d'ignition. Ne pas fumer. Ne pas vaporiser sur une flamme nue ou sur toute autre source d'ignition. Ne pas perforeur ni brûler, même après usage. Éviter de respirer les aérosols. Se laver la peau soigneusement après manipulation. Les vêtements de travail contaminés ne devraient pas sortir du lieu de travail. Porter des gants de protection, un équipement de protection des yeux et du visage. **Intervention:** EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: Laver abondamment à l'eau. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: Consulter un médecin. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation des yeux persiste: Consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. **Entreposage:** Protéger du rayonnement solaire. Ne pas exposer à une température supérieure à 50 °C (122 °F). **Élimination:** Éliminer le contenu et le récipient dans une installation d'élimination des déchets agréée.

MOM1 105/2024 | 893.140004 | V.1.0 | WRM6 2022

# SURFACE PREP AND CLEAN

# PRÉPARATEUR DE SURFACE ET NETTOYANT



## EN SURFACE PREP AND CLEAN

**Features:** A highly effective solution for surface preparation and general cleaning. Surface Prep and Clean has unique foaming action that lifts contaminants and debris off surfaces and promotes superior adhesion. Safe for many sensitive surfaces including most plastic and painted surfaces. Leaves no streaks on metal or glass.

**Uses:** Ideal for surface preparation prior to adhesive bonding, general cleaning, and degreasing. Removes a wide range of contaminants such as dust, adhesive residue, fingerprints, grease, oils, and wax.

**Directions:** Spray Surface Prep and Clean onto the surface to be treated and wipe with a soft, clean, lint-free cloth. For delicate surfaces, spray Surface Prep and Clean onto the cloth and apply to the surface. This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use.

## FR PRÉPARATEUR DE SURFACE ET NETTOYANT

**Caractéristiques:** Solution hautement efficace pour la préparation des surfaces et le nettoyage général. La mousse unique produite décolle les débris et contaminants des surfaces et favorise une meilleure adhérence. Le Préparateur de surface et nettoyant est sans danger pour de nombreuses surfaces sensibles, y compris la plupart des plastiques et des surfaces peintes. Ne laisse pas de traces sur le métal et le verre.

**Utilisations:** Idéal pour la préparation de la surface avant collage, le nettoyage général et le dégraissage. Élimine une large gamme de contaminants tels que la poussière, les résidus d'adhésifs, les traces de doigts, la graisse, les huiles et la cire.

**Mode d'emploi:** Vaporiser le Préparateur de surface et nettoyant sur la surface à traiter et essuyer avec un chiffon doux, propre et non pelucheux. Pour les surfaces délicates, vaporiser le produit sur le chiffon et l'appliquer sur la surface. Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant utilisation.



Not for retail sale / Pas pour la vente au détail  
 Made in Canada / Fabriqué au Canada

Net content/Contenu net:

# 510 g (18 oz)

Art. 893.140004 083

